



TECHSAC
AIR CONDITIONING SYSTEMS



PAGE

06

مستقبلنا
OUR FUTURE

PAGE

04

من نحن
ABOUT US

PAGE

03

هنا نكون
WE ARE HERE

المحتوى

CONTENT

PAGE

15

التواصل
Contact Information

PAGE

12

خدماتنا
OUR SERVICES

PAGE

10

طموحاتنا
OUR EXPECTATIONS

PAGE

08

رسالتنا
OUR MISSION

03



TECHSAC
AIR CONDITIONING SYSTEMS

هنا نكون

WE ARE HERE

لإثراء العالم بصناعة رؤية جديدة في عالم تقنيات التكييف

To enrich the world by creating a new vision in the world of air conditioning technologies

04



من نحن
ABOUT US

من نحن

تأسست مؤسسة تكسك لانظمة تكييف الهواء والمقاولات في مدينة عدن في ٢٠١١ م بموجب سجلها التجاري رقم ١٠٤٦٥ و ترخيص مزاولة المهنة رقم ١٧٨٠ وسجلها الضريبي رقم ١٥٣٦٦٧ وهي مؤسسة رائدة في قطاع التكييف وانظمتة المتعدده تصميم وتوريد وتركيب ونعمل على تصميم وتنفيذ الاعمال بأحدث التقنيات ونعمل على دراسة المشاريع وتصميم الانظمة المناسبة لكل مشروع ونحرص على توفير النظام بما يتناسب مع استهلاك الطاقة وسعة التبريد والاحمال الكافية للتبريد دون هدر للطاقة والمال للعميل ونطبق احداث التقنيات والمواصفات وتوفير منتجات تلبى تطلعات عملائنا وما يميزنا شراكاتنا مع الموزعين والمقاولين في المدن الرئيسيه في كل من صنعاء وتعز وحضرموت والجديده وابين ومارب وكافة المناطق الاخرى وذلك ما يعزز من توفر خدماتنا وسرعة وصولنا لعملائنا في جميع محافظات الجمهورية اليمنية

ABOUT US

Techsac Corporation for Air Conditioning Systems and Contracting was established in Aden city ,10465 .under its Commercial Registration No 2011 in the year of It is .153667 .and Tax Registration No ,1780 .Practicing Profession License No .a leading institution in the air conditioning sector and its various systems.design, supply, and install We design implement works with the latest technologies. For each projects and design appropriate systems We are keen to provide the system in proportion to energy consumption, cooling capacity, and sufficient loads for cooling without wasting energy and money for the client. Using latest technologies and specifications provide products that meet the aspirations of our customers. What distinguishes us is our partnerships With distributors and ,contractors in the main cities of Sana'a, Taiz, Hadhramout, Al-Jadida, Abyan, Marib and all other regions which enhances the availability of our services and the speed of our access to our customers in all governorates of the Republic of Yemen

06



مستقبلنا OUR FUTURE

OUR FUTURE



We are looking forward to supply latest technology, and high quality and specifications and in proportion to the weather and temperatures in all Yemeni regions we represent as sole agents for the best quality and highest technology specifications of air conditioners from Daikin air conditioning company

Producing best quality and pioneering technologies as we and Daikin are partners working and planning to make daikin products is the first choice for customer in the Yemen market bearing in mind development of relations with the largest number of local distributors and contractors in order to reach all Yemen regions

مستقبلنا



ونتطلع الى احدث تقنيات الاجهزة جودة ومواصفات وبما يناسب مع اجواء ودرجات الحرارة في جميع المناطق اليمنية ونحن اليوم نمثل كوكلاء لأفضل اجهزة التكييف جودة ومواصفات من شركة دايكن العالمية ذات الجودة والتقنيات السبّاقة على مستوى العالم حيث اننا وشركة دايكن شركاء في صناعة المستقبل لمنتجات دايكن في السوق اليمنية وتطوير العلاقات مع اكبر عدد من الموزعين والمقاولين المحليين لتصل خدماتنا الى جميع المناطق



رسالتنا
OUR MISSION

توفير منتجات مبتكرة في مجالات تقنية و أنظمة تكييف الهواء متخذين المصداقية في التعامل والجودة في العمل قيمة ذات اولوية في التعامل مع عملائنا بدعمنا بذلك طاقم من فريق العمل

رسالتنا



OUR MISSION



Providing innovative products in the fields of high technology air conditioning systems, taking .credibility in dealing and quality in work as a priority value in dealing with our customers



طموحاتنا

OUR EXPECTATIONS

OUR EXPECTATIONS



Manage services according to the latest technologies and systems.

إدارة الخدمات وفق أحدث التقنيات والنظم.



01

02



Establish sustainable and strategic relationships with our partners locally and

علاقات مستدامة وإستراتيجية مع شركائنا محليا ودوليا.

Contribute to raising the quality of life.

المساهمة في رفع جودة الحياة.



03

04



Qualifying and training employees

تأهيل وتدريب الموظفين

Implant the culture of innovation in the work environment.

ثقافة الابتكار في بيئة العمل.



05

OUR SERVICES



توريد وحدات التكييف بكافة أنواعها شيلرات في ارفي وحدات باكج وحدات كونسيلد اسبلت جداي دولابي
Supplying all types of air conditioning units -VRV-chiller hi roof packages concealed wall split stand

تنفيذ اعمال التركيب والتمديد لجميع أنواع أنظمة تكييف الهواء
Execution of installation and extension works for all types of air conditioning systems

صيانة دورية وخدمات الصيانه بعد البيع و عقود سنوية لصيانة التكييف في المشاريع السكنية والتجارية والإدارية
Our qualifying technicians Periodic maintenance Annual contracts for air conditioning maintenance in residential commercial and administrative projects

توفير قطع الغيار لكافة أنواع الاجهزة وتوفير القطع خدمات ما بعد البيع
Providing original spare parts

خدماتنا



التوريد



التنفيذ

الصيانة



قطع الغيار



OUR SERVICES



خدماتنا



دراسات المشاريع

عمل دراسات للمشاريع لدراسة الاحمال وقيدم الحلول المناسبة لإختيار نوع التكييف لكل مشروع حسب مواصفاته

Make studies for projects, study the loads and provide appropriate solutions to choose the type of air conditioning for each project according to its specifications



التصميم

تقديم التصاميم المناسبة والمواصفات القياسية للمشروع حسب الأنظمة المقترحة

Provide the appropriate designs and standard specifications for the project according to the proposed regulations



خدمات ما بعد البيع

نتشرف في تكسك بتقديم خدمات ما بعد البيع لأكبر العلامات التجارية. فجميع خدمات الضمان والصيانة المقدمة من قبلنا معتمدة من الشركات المصنعة حيث يتولى صيانة جهازك مهندسون محترفون ومعتمدون، وستتم صيانتها باستخدام قطع غيار ومكونات أصلية.

We are honored in techsac to provide after sales services for the largest brands. All warranty and maintenance services provided approved by our manufacturers where your device is maintained by professional and certified engineers, It will be serviced using original parts and components

Contact Information



التواصل



Aden, Khormakser, Sahat Al-Oroudh Street - Tel.: +967 2 237880

عدن - خورمكسر - شارع ساحة العروض - تلفون: +٩٦٧ ٢ ٢٣٧٨٨٠

Website: www.techsac-ye.com الموقع الإلكتروني: Email: info@techsac-ye.com بريد الإلكتروني:





~~~~~  
Yemen - Aden - Khormaksar

[www.techsac-ye.com](http://www.techsac-ye.com) Phone: 13515

[info@techsac-ye.com](mailto:info@techsac-ye.com)

Building No. 77/5, Office No. 3

Box: Info@13515

